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United Nations 

 

and 
 

Sao Tome and Principe 

Exchange of letters constituting an Agreement between the United Nations and the 
Government of the Democratic Republic of Sao Tome and Principe regarding 
the hosting of the thirty-second  UNSAC (United Nations Standing Advisory 
Committee on Security Questions in Central Africa) meeting which will be held 
at Sao Tome from 12-16 March 2011. New York, 3 March 2011 and Sao Tomé, 
9 March 2011 

Entry into force:  9 March 2011, in accordance with the provisions of the said letters  

Authentic text:  French 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  ex officio, 9 March 2011 
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print in accordance with 

article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United 
Nations, as amended. 

 
 
 

Organisation des Nations Unies 
 

et 
 

Sao Tomé-et-Principe 

Échange de lettres constituant un Accord entre l'Organisation des Nations Unies et 
le Gouvernement de la République démocratique de Sao Tomé-et-Principe sur 
l'organisation de la trente-deuxième réunion du Comité consultatif permanent 
des Nations Unies chargé des questions de sécurité en Afrique centrale qui aura 
lieu à Sao Tomé du 12 au 16 mars 2011. New York, 3 mars 2011 et Sao Tomé, 9 
mars 2011 

Entrée en vigueur :  9 mars 2011, conformément aux dispositions desdites lettres  

Texte authentique :  français 

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  d'office, 9 mars 2011 
* Numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier. Non disponible en version imprimée 

conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en 
application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. 


